
Naantalin kaupungin suunnitelma keskusta-alueen jalankulun 
pääreiteistä ja niiden esteettömyyskriteereistä 2022 
 

 

Vammaisneuvosto käsitteli aihetta kokouksessaan 10.11.2022 

kuultuaan Heli Ojasen ja Mika Hirven esittelyn aiheesta. 

 

VAMMAISNEUVOSTON LAUSUNTO SUUNNITELMAAN LIITTYEN: 

 

 

 

- Keskusta-alueen jalankulun pääreittien esteettömyyssuunnitelma vaikuttaa 
kokonaisuudessaan hyvältä. 

 

- Tärkeää on, että esteettömyys huomioidaan kaikissa valinnoissa ja 
ratkaisuissa.  

 

- Esteettömyys tuo lisäarvoa kaikille, ei ainoastaan vammaisille. Se tuo 
turvallisuutta, ja helpottaa liikkumista jokaisen kohdalla. 

 

 

 

Naantalin vammaisneuvoston puolesta 

Naantalissa 30.11.2022 

 

Mika Ratilainen 

puheenjohtaja 

 

Anna Kortelainen 

sihteeri


